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Tisztelt Elnök Asszony !

„Érdemes Nagykőrös Város Önkormányzatnak pályázni?” címmel a Házszabály 91 .
§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtan i

Bajnai Gordon
önkormányzati és területfejlesztési

miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

A médiában elhangzott nyilatkozataiban Ön kérte a közvéleményt, hogy
általánosságban és konkrét ügyekben is jelezzék az Új Magyarország Fejlesztési Terv
megvalósítása során tapasztalt problémákat, véleményeket .
Mint polgármester és országgyűlési képviselő élve a felajánlott lehetőséggel
tájékoztatom Önt pályázatainkkal kapcsolatos problémáinkról .
Nagykőrös Város Önkormányzata (továbbiakban önkormányzat) 2007 . június 6-án
nyújtotta be a KMOP-2007-4 .6.1 jelű, „ Közoktatási intézmények beruházásainak
támogatása” című pályázati felhívásra a „Kossuth Lajos Általános Iskola infrastrukturáli s
és oktatási fejlesztése” pályázatát ( azonosítószám: KMOP-4 .6.1-2007-0001)



Az oktatás egy része jelenleg az önkormányzat által bérelt egyházi tulajdonban lév ő
200 éves régi vizes, dohos iskolaépületben folyik . A 305 millió Ft-os beruházáshoz az
önrész teljes mértékben biztosított .
A pályázat sorsa (elutasítás, panasz, felülvizsgálati kérelem) Ön el őtt is ismert, hiszen
a 2007. november 7-ei keltezésű iratban (1-11438/3/2007 . számon iktatott )
felülvizsgálati kérelemnek helyt adott . Indoklásának utolsó mondata a következő :
A fenti indokokra tekintettel felülvizsgálati kérelmének helyt adok, és kezdeményezem
pályázatuk KSz általi visszafogadását, valamint az erről szóló módosított tartalmú értesítő
levél megküldését . "
Tekintettel arra, hogy a mai napig a Ksz-ként eljáró VÁTI Kht . Területi Irodájától
értesítést nem érkezett számos kérdés fogalmazódott meg az önkormányzat részér ő l :
Pályázatunkat a KMOP-2007-4 .6.1 első körben meghirdetett felhívásra nyújtottuk be .
Az eltelt idő alatt a pályázatok elbírálásra kerültek a nyertesek kihirdetés e
megtörtént. Biztosított-e az esély egyenl őség a pályázatunk részére? Mely
pályázatokkal kerül összehasonlításra a már elbírált első körben beadottakkal vagy a
második fordulóra benyújtott pályázatokkal? Esetleges elutasítás esetén lesz-e
esélye az önkormányzatnak újbóli beadásra, mint a többi első körben elutasított
pályázónak?

Az elmúlt években is több esetben tapasztaltuk a közrem űködő hatóságok, bíráló k
részéről önkormányzatunk iránti elfogultságot .
Jellemző példa erre, hogy 2004-ben az SAPARD keretében benyújtott kilenc
pályázatunkat úgy utasították el forráshiányra hivatkozva, hogy a pályázatainkat fe l
sem bontották. A bírósági ítélet ugyan elismerte a jogszabályok megsértését, de az
önkormányzat ettől még forráshoz nem jutott .
2006-ban a Közép-magyarországi Regionális Fejlesztési Tanácshoz benyújtott hé t
pályázatunk egyöntetűen, forráshiányra hivatkozva került elutasításra .

Az önkormányzat felkészült, hogy az Új Magyarország Fejlesztési Tervben biztosítot t
források segítségével megvalósítsa a város fejlesztési koncepcióját . Az előkészítésre, a
tervezésre több tízmillió Ft-ot fordított .
Az önkormányzat többek között kidolgozott tervekkel rendelkezik a szennyvíz
program, a városközpont revitalizáció, intézmény felújítás, kerékpárút építés
területén .

Miniszter Úr !
Érdemes Nagykőrös Város Önkormányzatnak pályázni? A fentiek alapján van
esélye az önkormányzatnak, hogy a pályázatai pozitív elbírálásban részesüljenek ?

Várom válaszát,

Budapest, 2007. november 20 .

JDr Czira Szabolcs
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